
Elkarteak: Eusko-Jaurlaritza 
 

 Eusko-Jaurlaritzara  heltzeko gure ideia pasadan martxoan gertatutako zaborraren lur-jausiarekin 

lotuko dugu. Hau da, gure enpresak plastikoak batu eta birziklatu egingo ditu, gainera, honek 
herrialdearen eta klimaren ongizatea bilatzen du. Honekin batera, gure enpresaren laguntzarekin ez 
zen Zaldibarren gertatu zen berriro gertatuko. Proiektu honek, Urkulluren agintaldia hobetuko zuen. 
Gure enpresa Eusko Jaurlaritzaren laguntza beharko luke funtzionatu nahi badu, zehazki,  Eusko-
Jaurlaritzak plastikoko botilak behar edo sortzen duten enpresei zerga bat ezarri beharko diete guk 
bildutako botilak enpresa hauei saltzeko eta Eusko-Jaurlaritzak ere dirua irabazteko.  

 

  

 
Zerga honetan: 

 
Edari-ontzien fabrikatzaile guztiek zerga handiak ordaindu behar dituzte produktu horiengatik. Hala 
ere, enpresek zerga-beherapenak jasotzen dituzte, nazio-mailan zenbat ontzi biltzen diren kontuan 
hartuta. Kuota ehuneko 95etik gorakoa bada, zergetatik salbuetsita ere geratzen dira. Horrek pizgarria 
ematen die enpresei, herrialde osoan sistema martxan izan dezaten. Baina kontutan hartu behar da 
zerga-beherapen hau ez dagoela oraindik Espainian ezarrita. 
 


